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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
حجت الله خطیب در واکنش به مش�کلات اخیر که 
برای فدراسیون کش�تی بوجود آمده می گوید: مشکل 
وج�ود دارد ام�ا حجم مش�کلات ب�ه آن ان�دازه ای که 

دوستان می گویند، نیست.
کش��تی روزهای دشواری را پش��ت سر می گذارد؛ پس از 
مش��کلاتی که برای تیم نوجوانان در کش��ور مغولستان پیش 
آمد و گذرنامه برخی کش��تی گی��ران بابت بدهی تیم به هتل 
ضبط ش��د ، حالا مربی تیم ملی کشتی آزاد نیز از شرایط این 
تیم گلایه می کند. روز گذش��ته رضا لایق در گفت و گویی با 
خبرگزاری ایس��نا گفت: تا به حال چنین اتفاقاتی در کش��تی 
وجود نداشته اما با چنگ و دندان تلاش می کنیم که زحمات 
کادر فن��ی و کش��تی گیران در رقابت های جهان��ی به نتیجه 
برسد. البته مشکلات مالی و چالش های فدراسیون در کارآیی 
کش��تی گیران و کادر فنی تاثیر دارد.ما مدت ها است که داریم 
رایگان کار می کنیم و فراموش کرده ایم که حقوقی هم داریم. 
امیدواریم مسوولان کمی به فکر باشند چون کشتی پرچمدار 
ورزش بوده و مردم با آن ارتباط معنوی برقرار می کنند. کشتی 
یک رش��ته نیست و فراتر از یک رشته اس��ت والان هم توقع 
داریم که مس��ئولان ارش��د به میدان بیایند تا مش��کلات این 
ورزش ح��ل ش��ود. وی همچنین درب��اره وضعیت تغذیه ملی 
پوش��ان گفت: غذا هس��ت اما نه در حد رقابت ه��ای جهانی. 
کشتی گیران تا حدی که سیر می شوند غذا می خورند. با وجود 
فشار تمرین های زیادی که روی آن ها است و صبح و بعدازظهر 
تمری��ن می کنند این نوع تغذی��ه در حد حضور در رقابت های 

علی کفاشیان می گوید قرار نیست یک مربی ایرانی جایگزین کی روش در تیم ملی فوتبال کشورمان شود. 
علی کفاشیان در تازه ترین صحبت های خود بازهم تاکید کرد که بازیکنان ایرانی حق حضور در لیگ امارات را ندارند. این 
صحبت ها در شرایطی مطرح شده که هم اکنون محمدرضا خلعتبری پیراهن تیم عجمان را بر تن دارد. وی در بخش دیگری از 
مصاحبه خود اشاره ای نیز به آخرین شرایط تیم ملی دارد. گزیده ای از صحبت های رئیس فدراسیون فوتبال در ادامه می آید: 
* بعد از این که امارات لیگ خود را با یک اسم جعلی نامگذاری کرد، نهادهای ذیربط و مسئول به فدراسیون اعلام کردند که 
از این پس اجازه رفتن بازیکنان به لیگ این کشور را ندهید. با این حال خلعتبری قبل از این اتفاق با عجمان قرارداد بسته بود 

و نمی شد برای آن کاری کرد. 
* در قرارداد خلعتبری آمده اس��ت که با یک میلیون دلار غرامت می تواند از عجمان جدا ش��ود. اما موضوع نکونام فرق می کرد 
و وقتی می خواست برود دیگر بخشنامه آمده بود و ما هم به او گفتیم که نمی شود به امارات بروی، برای همین خودمان پا در 
میانی کردیم که در ایران بماند، اما پولی را پرداخت نکردیم. استقلالی ها گفتند که اگر پول نداشتیم از سهمیه ما در سازمان 

لیگ برداشت کنید و به نکونام بدهید. 
* ما تا قبل از آغاز جام جهانی هفت، هش��ت بازی رس��می و غیر رسمی داریم که برنامه ریزی شده است. در ماه آبان وضعیت 
تیم ها مشخص می شود و ما یکسری از بازی ها را در ایران انجام می دهیم. تیم هایی از سه قاره اروپا، آفریقا و آمریکای جنوبی را 

مدنظر داریم که پس از قطعی شدن توافق با هر تیمی خبر آن را اعلام می کنیم. 
* قرار نیست یک مربی ایرانی جایگزین کی روش شود. قرارداد کارلوس کی روش تا پایان بازی های جام جهانی است و ما اصلا 

جرات نداریم این کار را کنیم. کسی هم اگر می خواهد به تیم ملی بیاید باید برای بعد از جام جهانی برنامه ریزی کند.

جهانی نیس��ت. روزها سپری می شوند و کسی کار ندارد که ما 
اینجا چه می کش��یم بلکه همه به دنبال نتیجه گرفتن و مدال 
هستند. امیدوارم مسئولین یک تیم ویژه برای کشتی بفرستند 
ت��ا وضعیت اردوها و کمبودها را بررس��ی کنند.مربی تیم ملی 
کش��تی آزاد در پایان گفت: همه دغدغ��ه داریم ونگرانیم که 
مش��کلات مالی فدراس��یون روی کارمان تاثیر بگذارد. شرایط 
خوبی نیست و کارها با تاخیر انجام می شود. اگر هر کاری سر 
جای خودش انجام نشود عواقب خوبی ندارد و امیدواریم که با 
جابه جایی دولت و آمدن وزیر ورزش جدید مش��کلات کشتی 

که نمی توان آن را کتمان کرد برطرف شود.

نظرات متفاوت سرپرست فدراسیون کشتی
سرپرست فدراسیون کشتی اما نظری متفاوت از آنچه که 
این روزها در خصوص کشتی مطرح می شود، عنوان می کند. 
حجت الله خطیب در گف��ت و گویی با خبرنگار کیهان اظهار 
داشت: من منکر مشکلات در فدراسیون کشتی نیستم، دست 
ما برای تامین منابع مالی بس��ته اس��ت اما ب��ا این حال تمام 
تلاش خودمان را می کنیم تا اعزام ها س��ر وقت انجام ش��ود. 
باور کنید حجم مش��کلات به آن اندازه ای که دوستان عنوان 

می کنند، نیست.
وی ادامه داد: خدا را شاهد می گیرم مطالب را در رسانه ها 

وارون��ه منعک��س می کنند تا ما را بد نش��ان دهند. در س��فر 
نوجوانان به مغولس��تان رقمی نزدیک به 480 میلیون تومان 
هزینه شد. پیش از سفر 48 هزار دلار پول در اختیار سرپرست 
تیم قراردادیم تا برای ورزشکاران در مغولستان هزینه کند، او 
این هزینه ها را انجام نداد و تمام کاسه و کوزه ها سر خطیب 
شکس��ت. دوستان در مس��ابقات خوب نتیجه نگرفتند و برای 
اینکه نتایج ضعیف را تحت پوشش قرار دهند به فرافکنی روی 
آوردن��د. من یک س��وال می کنم چرا در اعزام های گذش��ته 
تیم که آقای رنگرز سرپرس��ت تیم بود از این مشکلات بوجود 

نمی آمد؟
سرپرست فدراس��یون کشتی خاطرنشان کرد: شما به من 
بگوئید کدام فدراس��یون مش��کل ندارد؟ هم��ه دارند اما دقت 
کنی��د که چگونه در خصوص مش��کلات فدراس��یون کش��تی 
بزرگ نمایی می شود؟ عده ای هم قسم شده اند تا مرا بزنند. به 
خداوندی خدا دارم کار می کنم و نمی دانم دلیل این حملات 
ناجوانمردانه چیست؟ بنده فدراسیونی را سراغ دارم که تیم آنها 
در بهترین حالت نمی تواند در آس��یا مقام بیاورد اما هیچ کس 
کاری ب��ه رئیس اش ندارد، ولی ب��ا این همه موفقیت هایی که 
کشتی بدست آورده، هر روز از من انتقاد می کنند. اعتقاد دارم 

عده ای شب و روز علیه فدراسیون کشتی فعالیت می کنند. 
خطیب در پایان تصریح کرد: فدراسیون کشتی، فدراسیون 
بزرگی است و دلیلی وجود ندارد که با بوجود آمدن کوچکترین 
مش��کلی همه چیز را بهم بریزیم. بنده تجربه سال ها مدیریت 
دارم و قول می دهم که همه مشکلات برطرف شود، به شرطی 

که دوستان دست از تخریب بردارند.  

واکنش متفاوت سرپرست فدراسیون کشتی به اتفاقاتی که این روزها رخ می دهد

شب و روز علیه کشتی فعالیت می کنند

تیم ملی بسکتبال ایران در ادامه رقابت های قهرمانی 
آسیا مقابل بحرین به یک پیروزی دیگر دست یافت.

تیم ملی بسکتبال ایران در دومین دیدارش از مرحله دوم 
رقابت های قهرمانی آس��یا به مصاف بحری��ن رفت و با نتیجه 
75 ب��ر 56 به پیروزی رس��ید. تیم ملی بس��کتبال که بدون 
حتی یک باخت آماده دیدار با بحرین ش��ده بود، موفق ش��د 
ای��ن تی��م را در دومین روز از مرحله دوم مس��ابقات قهرمانی 
مردان آسیا با نوزده اختلاف امتیاز شکست دهد. این در حالی 
اس��ت که در جریان بازی و در کوارتر دوم تیم کش��ورمان که 

با عملکرد متزلزل و با نوسان بازیکنان نیمکت نشین خود که 
ترکیب داخل میدان را تش��کیل می دادن��د، تنها هفت امتیاز 
گرفت و در نهای��ت این کوارتر را با اختلاف امتیاز زیاد واگذار 
کرد.رقابت های گروه F در دومین روز از مرحله دوم مسابقات 
بسکتبال قهرمانی مردان آسیا دیروز با دیدار دو تیم ملی ایران 
و بحرین در س��الن مرکز خرید ش��هر پاسای آغاز شد. در این 
دیدار ملی پوش��ان کشورمان نتیجه دو کوارتر را واگذار کردند 
اما در نهایت برنده بازی ش��دند. تیم ملی بس��کتبال ایران در 

ادامه راه خود امروز باید با قزاقستان رقابت کند.

برتری تیم ملی بسکتبال برابر بحرین

اردوی تیم های رده های س�نی مختلف کمیته مردان ایران که از روز 
چهارم مرداد ماه آغاز شده بود عصر روز سه شنبه به پایان رسید.

اعضای تیم های نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان ایران در بخش کمیته 
مردان در این مرحله از اردو که به میزبانی مجموعه ورزش��ی ش��هید کبکانیان 
برگزار ش��د تمرینات بدنسازی و مرور فن را در دستور کار خود داشتند. در این 
مرحله از اردو کاراته کاهای کشورمان مبارزه دوستانه ای را نیز با منتخب استانها 
برگزار کردند تا عیار اردونش��ینان در اختیار کادر فنی قرار بگیرد. کادر فنی تیم 
ملی در این اردو روش جدیدی از تمرینات را مورد اس��تفاده قرار داد که مربیان 

تیم ملی از تاثیر گذاری این روش تمرینی ابراز رضایت کردند.

پایان اردوی تیم ملی کاراته
هفت�ه س�وم رقابت ه�ای لی�گ برتر ب�ا جدال 

پرسپولیس و مس کرمان به پایان می رسد.
از هفته س��وم رقابت های لیگ برتر ، امش��ب دو تیم 
پرس��پولیس و مس کرمان در ورزش��گاه آزادی به مصاف 
یکدیگر می روند.مس��ی ها فصل را با حاش��یه آغاز کردند 
و پ��س از ماجراهای عجیبی که برای تقوی و دس��تیارش 
اتف��اق افتاد، ترجیح دادند س��کان هدایت تیمش��ان را به 
یاوری بس��پارند و تاکنون به دو تس��اوی هم دس��ت پیدا 
کرده ان��د. آنها هفته قبل در آخرین دقایق توانس��تند در 
زمین خودش��ان از شکس��ت فرار کنند و ب��ازی باخته را 
برابر اس��تقلال خوزس��تان به تس��اوی بکشانند.مسی ها 
امیدوارند که با اوج گیری ادینیو در تیمش��ان، بس��یاری 
از مش��کلات خط حمل��ه خود را رفع کنن��د اما در طرف 
مقابل این روزها پرسپولیس با کمترین حاشیه به کار خود 
ادام��ه می ده��د. هرچند اظهارات گاه و ب��ی گاه رویانیان 
می رود تا پرس��پولیس را وارد حاش��یه کند اما علی دایی 
بخوبی حواش��ی را کنترل کرده و از آسیب خوردن تیمش 

جلوگیری کرده است. 
از س��ویی دیگر پرسپولیسی ها عملکرد نسبتا خوب و 

قابل قبولی در دو هفته گذش��ته ارائ��ه داده اند و آرام آرام 
چه��ره یک مدع��ی را بخود گرفته اند. آنه��ا تیم جوانی را 
تشکیل داده اند و همین مسئله با خوش فکری علی دایی 
همراه ش��ده تا این تیم یکی از خ��وش ترکیب ترین تیم 
های لیگ برتر باشد. پرسپولیس که هفته گذشته با وجود 
عملک��رد خوب در نیمه دوم برابر ذوب آهن، به تک امتیاز 
قناعت کرد، بدنبال پیروزی اس��ت تا با آسودگی به دیدار 
سایپا برود و از آن طرف به نظر می رسد مس کرمان بشدت 
نیاز به برد دارد تا از فش��ار باق��ی مانده از حوادث پیش از 
فصل هرچه س��ریعتر رهایی یابد.آنطور که پیداست، مس 
کرمان در وس��ط خط دفاع خود دچار مش��کلاتی است و 
بدنبال جذب مدافع خارجی برای پوشش این ضعف است 
و بطور قطع علی دایی به همین دلیل برنامه ریزی دقیقی 
روی این نقطه ضع��ف مس انجام خواهد داد و البته نباید 
فراموش کرد که ش��اگردان محمود یاوری هم بارها اثبات 
کرده اند که برابر پرس��پولیس و استقلال، تبدیل به تیمی 
دیگر خواهند ش��د. دیدار پرس��پولیس و مس کرمان، روز 
چهار ش��نبه ساعت 22:15 در ورزشگاه آزادی و با قضاوت 

سید حسین زرگر برگزار خواهد شد.

پرسپولیس – مس پایان بخش هفته سوم لیگ برتر

كفاشیان: قرار نیست یک مربی ایرانی جایگزین كی روش شود
وزارت ورزش و جوان�ان ب�ا میزبانی ای�ران در جام 
ملت های آس�یا در سال 2019 موافقت کرد و امضای این 

وزارت نیز در برگه ارسالی به AFC وجود دارد.
پس از تمدید فرصت یک ماهه به ایران برای اعلام میزبانی 
جام ملت های آس��یا در س��ال 2019، وزارت ورزش و جوانان 
موافقت خود را با ای��ن موضوع اعلام کرد و دیروز امضای این 

وزارت هم در برگه ارس��الی به AFC نهایی شد.تنها سازمان 
باقی مانده که باید امضای میزبانی جام ملت ها را داش��ته باشد 
سازمان امور مالیاتی بوده که این موضوع نیز در حال پیگیری 
است. به گفته مهدی محمد نبی، دبیر کل فدراسیون فوتبال، 
ش��رایط میزبانی ای��ران در 200 صفحه آماده ش��ده که کدام 

شهرها و ورزشگاه ها میزبانی را برعهده دارند.

موافقت وزارت ورزش با میزبانی ایران در جام ملت های آسیا

پرسپولیس – نفت در ورزشگاه تختی
طبق اعلام سازمان لیگ دیدار دو تیم فوتبال نفت تهران و پرسپولیس در هفته 
ششم رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور در ورزشگاه تختی تهران برگزار می شود.

دیدار دوستانه استقلال و اشتوتگارت
سایت باش��گاه اس��تقلال تهران از برگزاری دیداری دوستانه میان این تیم 
و اش��توتگارت آلمان خبرداد. این س��ایت اعلام کرد: این دیدار اردیبهش��ت ماه 
سال 1393، در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد. باشگاه استقلال در چارچوب 
تعاملات فرامرزی و بین المللی با کش��ورهای صاح��ب فوتبال تراز اول جهان، از 

جمله آلمان برنامه های ویژه ای دارد.
فرصت 5 روزه برای جذب خلعتبری

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس می گوید برای جذب محمدرضا خلعتبری تنها 
پنج روز فرصت باقی است.محمد رویانیان درباره آخرین وضعیت انتقال خلعتبری 
به پرس��پولیس گفت: با مدیر برنامه های خلعتبری و همین طور خودش صحبت 
کردم. عجمان یک میلیون دلار از ما می خواهد. قرار ش��د با کفاشیان همفکری 
کنیم تا این بازیکن ملی را به ایران برگردانیم. به نظرم می شود کمک کرد. چهار، 

پنج روز بیشتر برای جذب خلعتبری وقت نداریم.
اردوی تیم جوانان در کویت و بلاروس

س��رمربی تیم  فوتبال جوان��ان با بیان اینکه 6 ب��ازی تدارکاتی این تیم در 
تورنمنت چین تجربه بازیکنان را افزایش داد، از بازی با تیم های کویت و بلاروس 
در آینده نزدیک خبر داد.رحیم میرآخوری گفت: طبق برنامه ای که داریم تا 16 
مهر که مس��ابقات مقدماتی قهرمانی آسیا آغاز می شود، باید چهار یا پنج دیدار 

تدارکاتی بین المللی دیگر داشته باشیم.
تراکتورسازی به دنبال 2 بازیکن آفریقایی

مدیرعامل باش��گاه تراکتورسازی تبریز گفت: دو بازیکن مد نظر ما از تیم های 
ملی کامرون و نیجریه هستند که فصل گذشته نیز در تیم ملی حضور داشتند و به 

زودی برای انجام تست، به تبریز خواهند آمد.
جریمه 3 هزار دلاری عمران زاده

کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا، بازیکن تیم استقلال را  به پرداخت 
3 هزار دلار جریمه نقدی محکوم کرد.بر اساس گزارش ناظر بازی الشباب امارات و 
استقلال ایران در امارات، حنیف عمران زاده در دقایقی از بازی حرکات غیراخلاقی 
و بر خلاف رفتار ورزش��ی در حین گرم کردن انج��ام داده که از دید ناظران بازی 
دور نمانده اس��ت. بر این اساس کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا عمران 
زاده را به پرداخت 3 هزار دلار آمریکا محکوم کرده که باید ظرف مدت 30 روز از 
ابلاغ حکم به حساب کنفدراسیون فوتبال آسیا واریز شود.همچنین بر اساس اظهار 
ندامت بازیکن فوق، کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا به حنیف تذکر داده 

که در صورت تکرار، محرومیت های سنگین تری برای وی اعمال شود.
کریمیان تا آخر عمر فوتبالی اش در تبریز 

مهدی کریمیان بازیکن تیم تراکتورس��ازی که بهبودی نس��بی خود را بدست 
آورده اس��ت امروز از بیمارستان امام رضا )ع( تبریز مرخص شد و به منزل شخصی 
خود منتقل ش��د تا جهت بهبودی کامل بقیه مراحل درمانی خود را در منزل ادامه 
دهد. کریمیان بعد از مرخصی از بیمارستان امام رضا)ع( در مصاحبه ای کوتاه از همه 
هواداران و مردم تبریز تش��کر کرد و گفت: در هیچ کجای دنیا چنین مردمی وجود 
ندارد و من از همین جا به مردم شهر تبریز و هواداران تراکتورسازی اعلام می کنم، 
با کاری که کردید تا آخرین روز فوتبالی ام در تبریز خواهم ماند و با پیراهن این تیم 
از فوتبال خداحافظی خواهم کرد و تا جایی که خواهم توانس��ت در بازی ها از تمام 
وجودم بازی خواهم کرد تا شاید بتوانم ذره ای از محبت های این مردم را جبران کنم.

 انتقاد پورحیدری از فدراسیون فوتبال
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال، ضمن اعتراض به کسر یک امتیاز از تیم استقلال 
اظهار داش��ت: من و مسئولان اس��تقلال به دنبال این نیستیم که جو ورزشگاه ها خراب 

باشد با این حال فدراسیون فوتبال شب می خوابد و صبح یک تصمیم جدید می گیرد.
جایزه یک عمر دستاورد ورزشی برای هاینکس

هاینکس س��رمربی پیشین بایرن مونیخ سه ش��نبه شب در مراسمی که به 
مناسبت پنجاهمین سالگرد بوندس لیگا در برلین برگزار می شود جایزه یک عمر 

دستاورد ورزشی دریافت خواهد کرد. 
وضعیت نگران کننده نیمار

روزنامه مارکای اس��پانیا چند روز پیش از کم خونی نیمار نوشت؛ خبری که 
به مذاق هواداران آبی- اناری  خوش نیامد.پدر نیمار در گفت وگویی که با یکی از 
ش��بکه های تلویزیونی برزیل داشت، درباره وضعیت سلامتی پسرش ابراز نگرانی 
کرد: نیمار بعد از عمل جراحی که به دنبال جام کنفدراسیون ها انجام داد، هفت 
کیلو وزن کم کرده که نگران کننده است. او از کم خونی رنج می برد و این باعث 
ضعف عضلانی و خستگی مفرط بدنی او می شود. وضعیت او نگران کننده است. 

...پاتک غافلگیرانه به طرف خاکریز شروع شده 
بود و گلوله بود که می بارید. هر لحظه دش��من به 
طرف ما نزدیکتر می ش��د. عل��ی، جعبه نارنجک را 
برداش��ت و تا پایین خاکریز حمل کرد و با دستان 
گل آلودش ضامن ها را می کشید و با گفتن بسم الله، 
آن ه��ا را به طرف نیروه��ای بعثی پرتاب می کرد تا 
توانس��ت عده ای از آنها را به هلاکت برساند. از این 

کار او رزمندگان ما چقدر روحیه می گرفتند!...

به یاد طلبه بسیجی شهید »علی کاظمینی«
متولد نجف  اشرف و شهید كربلای ایران

آری! رزمنده ش��جاع و پارس��ا، »عل��ی کاظمینی« طلبه مدرس��ه ذوالفقار، 
می دانس��ت درس عشق در دفتر نباشد. این شهید والامقام در نجف اشرف متولد 
ش��د. س��ال 1350 حکومت بعث آنها را از عراق اخراج نمود و در اصفهان اقامت 
گزیدند. پس از تحصیلات مقدماتی، عش��ق به معارف اهل بیت)ع( او را به جبهه 
کشاند تا سرانجام در شب 31 فروردین سال 1365 هنگام پاتک دشمن در محور 

کارخانه نمک به فیض شهادت نایل گردید.
طلبه بسیجی شهید »علی کاظمینی«، سال 1347 در نجف اشرف متولد شد 

و در 1365/1/31در منطقه عملیاتی والفجر 8 به شهادت رسید.

ایران نامزد میزبانی رقابت های آب های آرام قهرمانی آس�یا در سال 
2015 شد.

همزمان با برگزاری مسابقات قهرمانی آسیای آبهای آرام در ازبکستان، کنگره 
کنفدراسیون قایقرانی آسیا  )ACC(  برگزار می شود.فدراسیون قایقرانی ایران در 
این کنگره به منظور کسب میزبانی مسابقات قهرمانی آسیای  آبهای آرام در سال 
2015 نامزد شده است. علاوه بر این در این مجمع انتخابات کمیته های مختلف 
 کنفدراسیون قایقرانی آسیا انجام می شود. مسئولان فدراسیون قایقرانی با توجه 
به اهمیت حفظ کرسی  های بین المللی برای فدراسیون قایقرانی و دفاع و حمایت 
از نمایندگان ایران در 2 بخش برای حضور در  انتخابات نامزد معرفی کردند. احمد 
دنیامالی به عنوان کاندید نماینده قاره آس��یا در هیات رئیس��ه فدراسیون  جهانی 
قایقرانی  ICF  و حس��ن تیمورتاش به عنوان کاندی��د رئیس کمیته ورزش برای 
همه  ACC  نفراتی هستند  که از سوی فدراسیون قایقرانی ایران برای حضور در 

انتخابات این کنگره به کنفدراسیون قایقرانی آسیا معرفی  شده اند.

ایران به دنبال میزبانی رقابت های قایقرانی قهرمانی آسیا

گنبد کاووس- خبرنگار کیهان:
فرمانداری شهرستان گنبد کاووس از سوی هیئت وزیران به 

فرمانداری ویژه ارتقا یافت.
فرماندار گنبد کاووس گفت: هیئت وزیران در جلسه دهم مردادماه 
جاری و به پیشنهاد وزیر کشور، با ارتقای فرمانداری این شهرستان به 
فرمان��داری ویژه موافقت کرد. نورالله نوراللهی با بیان اینکه این مصوبه 
هیئت وزیران در همان روز توسط معاون اول رئیس جمهور ابلاغ شد، 
افزود: با ارتقای فرمانداری گنبد کاووس به فرمانداری ویژه، این شهرستان 
از مزایای مربوطه نیز برخوردار خواهد شد.وی ارتقای جایگاه فرماندار 
به جایگاه یکی از معاونان استاندار و ارتقای جایگاه 6 مدیر شهرستان 
و نیز افزایش اعتبارات شهرستان را از مهمترین مزایای فرمانداری ویژه 
برشمرد.هیئت وزیران در همان جلسه شهرستان های مرند، فسا، جهرم 

و چابهار را نیز علاوه بر گنبد کاووس به فرمانداری ویژه ارتقا داد.

تکاب- خبرنگار کیهان:
واحد ف�رآوری بزرگترین معدن طلای خاورمیانه تکاب 90 

درصد پیشرفت دارد.
رئیس س��ازمان صنعت، معدن و تج��ارت آذربایجان غربی گفت: 
معدن طلای زره ش��وران بزرگترین معدن طلای خاورمیانه به ش��مار 
می رود و س��اخت کارخانه استحصال طلا در کنار این معدن بیش از 

90 درصد پیشرفت دارد.
اکبری گفت: معدن طلای زره شوران تکاب دارای ذخیره قطعی 4 
میلیون تن سنگ طلا با عیار 5 و 81 پی پی ام است که با تکمیل واحد 
فرآوری و استحصال طلا در آن سالیانه 3 هزار و 600 کیلوگرم شمش 
طلا و بیش از یک هزار و 200 کیلوگرم نقره تولید خواهد ش��د.وی 
میزان س��رمایه گذاری ریالی و ارزی برای این طرح را به ترتیب 700 
میلیارد و 18میلیون یورو عنوان کرد.اکبری گفت: با بهره برداری از این 
طرح برای 250 نفر به صورت مستقیم زمینه اشتغال فراهم می شود.

اصفهان-خبرنگار کیهان:
رئیس ش�ورای اسلامی ش�هر اصفهان از صدور ویزا برای 

گردشگران خارجی در فرودگاه اصفهان خبر داد.
عباس حاج رس��ولیها در نشستی با خبرنگاران گفت:  در اصفهان 
تلاش شده است تا با استفاده از ظرفیت دفتر نمایندگی وزارت خارجه 
و با محوریت ش��هرداری برای جذب گردشگر خارجی به اصفهان به 

رونق این صنعت کمک شود.
وی ب��ا اعلام اینکه اصفهان یک مزیت تاریخی، اجتماعی در دنیا 
دارد که گردشگران خارجی آن را پذیرفته اند، از وجود تسهیلات سفر 
توسط شهرداری برای گردشگران خبر داد که یکی از این تسهیلات 
را صدور ویزا در فرودگاه بین المللی شهید بهشتی عنوان کرد که در 

حال عملیاتی شدن است.
وی با بیان اینکه اصفهان مصمم است تا زیرساخت های گردشگری 
خود را تقویت س��ازد، به پروژه بی نظیر میدان امام علی)ع( به عنوان 

یکی از زیباترین پروژه های دنیا اشاره کرد. 
حاج رسولیها در ادامه مسئله آب و متروی اصفهان را یک دغدغه 
همیش��گی برای شهروندان اصفهانی نامید و از دولت جدید خواست 
هرچه س��ریعتر نس��بت به رفع این دو معضل در رفع مشکلات فلات 

مرکزی ایران اقدام کنند.
وی کلید حل مش��کل بی آبی اصفهان را اجرای پروژه بهشت آباد 

دانست.

اهواز- خبرنگار کیهان:
150 قطعه لاک پش�ت خش�کی زی و آبزی گرفتار در بندر 

ماهشهر توسط یگان حفاظت این شهرستان نجات یافتند.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان ماهشهر اعلام کرد: 
این لاک پش��ت ها از نوع لاک پشت خشکی زی و آبزی هستند که به 
دلیل نامعلومی در کانال فاضلاب ش��هر چمران از توابع شهرس��تان 

ماهشهر گرفتار شده بودند.
ایرج س��لیمانی افزود: بعد از کس��ب خبر از این واقعه با همکاری 
فرمانداری، ش��هرداری و شورای شهر ماهشهر در دو روز، تمامی این 
لاک پش��ت ها نجات یافتند و توسط یگان حفاظت محیط زیست این 
شهرس��تان در حاشیه رودخانه جراحی که زیستگاه اصلی آنها است، 

رها شدند.

گنبد کاووس به فرمانداری ویژه ارتقا یافت

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی خبر داد
پیشرفت 90 درصدی واحد فرآوری 

معدن طلای تکاب

نجات 150 قطعه لاک پشت در بندر ماهشهر

ویزا برای گردشگران خارجی 
در فرودگاه اصفهان صادر می شود

زنجان- خبرنگار کیهان:
پالایش�گاه زنجان ب�ا حض�ور وزیر نفت، 
مسئولان استان و نمایندگان مجلس شورای 

اسلامی کلنگ زنی شد.
وزیر نفت، عصر دوش��نبه در مراسم کلنگ زنی 
پالایش��گاه 80 هزار بشکه ای زنجان گفت: احداث 
پالایش��گاه و پتروش��یمی در نقاط مختلف کشور 

زمینه اش��تغال و رون��ق اقتصادی را ب��رای مردم 
فراهم می کند.

رستم قاسمی احداث پالایشگاه زنجان را فرصت 
مناس��بی ب��رای انتقال نفت خام از خوزس��تان در 
جنوب کشور به این استان برشمرد و تصریح کرد: 
انتقال نفت به این منطقه از کشور رونق اقتصادی 
را فراه��م کرده و بهره مندی مردم زنجان را از این 

رونق موجب می شود.
وی اضافه کرد: احداث پالایشگاه زنجان ضمن 
تامین نیاز زنجان به مواد سوختی مانند بنزین، نفت 
س��فید و گازوییل تولید و تامین انرژی استان های 

همجوار را تسهیل می کند.
گفتنی اس��ت این پالایشگاه با هزینه ای بالغ بر 
900 میلیون دلار در بخش زنجانرود- کیلومتر 70 

جاده قدیم زنجان- تبریز احداث می شود.
م��دت زمان در نظر گرفته ش��ده برای احداث 
پالایشگاه زنجان 26 ماه اعلام شده است که پس از 
افتتاح برای 600 نفر به طور مستقیم در سه شیفت 
و 400 نفر غیرمستقیم اشتغالزایی خواهد داشت.

وزیر نفت در ادامه سفر نیم روزه خود از مجتمع 
در دست احداث پتروشیمی زنجان نیز بازدید کرد.

دبیر ستاد راهیان نور کشور گفت: بازسازی 
مناطق یادمان های غرب و شمال غرب کشور نیز 

در دستور کار ستاد قرار گرفته است.
به گزارش خبرگزاری فارس از سنندج، نادر ادیبی 
دوشنبه ش��ب در جلس��ه کمیته های کشوری  زائران 
کاروان ه��ا، یادمان ها و خادمان راهی��ان نور در بنیاد 
حفظ آثار و نش��ر ارزش های دفاع مقدس کردس��تان 
اظهار کرد: این اس��تان براس��اس فرمایشات رهبری  
جایگاه حماس��ه های بزرگ است اما این مسئله مهم 

مظلوم واقع شده است.

وی با اش��اره به اینکه درحوزه خادمان راهیان نور 
اغلب آن ها را بسیجیان داوطلب تشکیل می دهند، بیان 
کرد: حرکت راهیان نور باید در طول سال تقویت شود 
و این امر مستلزم حمایت همه بخش های کشور از این 

جریان بزرگ فرهنگی است.
ادیبی بیان کرد: تاکنون 50 یادمان دفاع مقدس در 
س��طح کشور که دارای نقص و در حال تخریب بودند 

احیا و بازسازی شده است.
وی اضاف��ه کرد: احیا و بازس��ازی نقاط یادمانی و 
عملیاتی در غرب و ش��مال غرب کشور در دستور کار 

س��تاد راهیان نور قرار گرفته ک��ه امیدواریم با ایجاد 
زیرساخت های لازم این نقصان جبران شود.

دبی��ر س��تاد راهی��ان نور کش��ور تصری��ح کرد: 
عملیات های زیادی در نقاط غرب و شمال غرب کشور 
اتفاق افتاد اما تاکنون کمتر مورد توجه قرار گرفته است.

وی توج��ه به نق��اط یادمان��ی و عملیاتی غرب و 
ش��مال غرب کش��ور را نیازمند کار جه��ادی با همت 
مسئولان استانی و کشوری ذکر کرد و افزود: توانمندی 
استان های کردستان و آذربایجان غربی در این زمینه 

بسیار زیاد است.

مسئول اسکان ستاد راهیان نور کشور نیز در این 
جلس��ه از بازدید بی��ش از 4 میلیون و 828 هزار زائر 
از سراس��ر کش��ور از ابتدای امسال تاکنون در مناطق 

عملیاتی خبر داد.
محمد ریاح افزود:  در چند سال گذشته پیک زمانی 
کاروان های راهیان نور کشور در جبهه های جنوب 45 
روز بود که این امر در چند سال اخیر به یک حرکت 
س��الیانه تبدیل و تمامی امکانات لازم در اردوگاه های 
کردس��تان و آذربایجان غربی برای اسکان 100 هزار 

نفر زائر فراهم شده است.

دبیر ستاد راهیان نور خبر داد
بازسازی 50 یادمان دفاع مقدس در سطح كشور

با حضور وزیر نفت

پالایشگاه زنجان كلنگ زنی شد

مدیرکل اقتص�ادی بانک مرکزی دلایل توقف 
حذف صفرها از پول ملی را اعلام کرد.

ابوالفضل اکرمی در گفت وگو با فارس ابتدا با اش��اره 
ب��ه مطالعات انجام ش��ده در خصوص ح��ذف صفرها از 
پول ملی اظهار داش��ت: مطالعات این ط��رح از ابتدای 
دهه80 آغاز و اوج آن در چند س��ال اخیر بود که علاوه 
بر اطلاع رسانی، نظرس��نجی و کارشناسی در نهایت به 

حذف 4 صفر رسیدیم.
وی افزود: این طرح تا تنظیم لایحه هم پیش رفت 
اما با تحولات به وجود آمده در اقتصاد کشور، به سرانجام 
نرس��ید؛ یکی از مهم ترین ملزوم��ات حذف صفر در هر 
اقتصادی ایجاد ثبات قابل اتکاء در اقتصاد است که رشد 

اقتصادی و تورم در حالت باثبات تری قرار داشته باشد.
مدیرکل اقتصادی بانک مرکزی ادامه داد: اصلی ترین 
انتقاد به ما این بود که می شود به حذف فکر کرد اما با 
توجه به اینکه هنوز به ثبات اقتصادی نرس��یده ایم نباید 

این طرح در این مقطع اجرا شود.
وی با اش��اره به اجرای قان��ون هدفمندی یارانه ها و 
افزایش نرخ ارز، گفت: هدفمندی یارانه ها می توانس��ت 
نوس��اناتی را در اقتصاد به وجود بی��اورد که معنای آن 
افزایش ش��اخص قیمت ها بود که می توانست بخشی از 
اه��داف طرح حذف صفرها را خنثی کند، در دو س��ال 
اخیر هم با تحولات بازار ارز ثبات لازم برای زمان اجرای 

این طرح نبود.

اکرم��ی تصریح کرد: مطالع��ات طرح حذف صفرها 
متوقف نیس��ت و هنوز ادام��ه دارد و در صورتی که تیم 
اقتص��ادی جدید بانک مرکزی، تمایل داش��ته باش��ند 

می توانند از این مطالعات استفاده کنند.
وی با اشاره به پیش شرط های موفقیت طرح حذف 
صفرها افزود: باید تورم در س��طح قابل قبولی تثبیت و 
نوسانات کنترل شود و پس از آن متناسب با شرایط جدید 
طرح حذف صفرها را اجرایی کنیم؛ ش��رایط به گونه ای 
است که نمی توان از حذف صفرها چشم پوشی کرد و از 
نظر اقتصادی لازم الاجرا اس��ت اما حتما باید در شرایط 

باثبات تر اجرا شود تا ضریب موفقیت آن افزایش یابد.
مدیرکل اقتصادی بان��ک مرکزی گفت: اجرای این 

طرح قطعا هزینه هایی دارد اما اگر هزینه - فایده کنیم، 
ثمرات مثبت آن برای اقتصاد به دلیل تسهیل مبادلات 
بس��یار بیشتر اس��ت؛ هزینه حذف صفرها در مقایسه با 
هزین��ه کل در اقتص��اد ایران زیاد نیس��ت و معمولا در 
ارزیاب��ی ای��ن طرح های مهم، هزین��ه طرح ها چندان با 

اهمیت نیست.
وی در پاس��خ به این س��وال که آیا نام واحد پولی 
مش��خص ش��ده اس��ت،  افزود: خیر؛ هنوز نام این واحد 
پولی مشخص نشده در حالی که از مردم، متخصصان و 
فرهنگستان زبان استعلام کرده ایم اما تصمیم گیری نهایی 
در این باره به س��طوح بالاتر تصمیم گیری محول شد و 
به دلیل متوقف شدن طرح، نام واحد پولی تعیین نشد.

مدیرکل اقتصادی بانک مرکزی اعلام کرد

دلایل توقف حذف صفرها از پول ملی

نای�ب قهرمان ج�ودو آس�یا گفت: بخش 
تش�ریفات کره جنوبی در مس�ابقات آسیایی 
جودو به م�ن اجازه نمی داد با چ�ادر بر روی 
س�کو بروم ولی من اصرار کردم که اگر چادر 

نپوشم روی سکو نخواهم رفت.
سمیه حیدری در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
شهرکرد اظهار کرد: مسابقات جودو کره جنوبی از 
سطح بالایی برخوردار بود، به طوری که تمام حریفانم 

با اقتدار در این مسابقات شرکت کرده بودند.
وی با اشاره به اینکه در بازی فینال با ازبکستان 
با ن��اداوری و بی عدالتی بازی را واگذار کردم، داور 
مسابقه قضاوت درستی نداشت و با بی عدالتی مدال 

طلا از من گرفته شد.
حیدری هدف از حفظ حجاب چادر خود را  در 
این مس��ابقات ش��اد کردن دل حضرت زهرا»س« 

برشمرد و گفت: دوست داشتم مدال طلا می گرفتم 
و آن را ب��ه رهبر معظم انقلاب هدیه می کردم و با 
چادر بر روی سکو رفتم تا دل ائمه و اهل بیت»ع« 

را شاد کنم.
نایب قهرمان جودوی آسیا با بیان اینکه حجاب 
محدودیت نیست، بلکه مصونیت است، ابراز داشت: 
بخش تشریفات کره جنوبی به من اجازه نمی داد با 
چادر بر روی سکو بروم ولی من اصرار کردم که اگر 

چادر نپوشم روی سکو نخواهم رفت.
وی با اشاره به سابقه ورزشی خود، گفت: من 15 
سال ورزش جودو کار می کنم و اکنون نیز عضو ثابت 
تیم ملی کشور هستم، تاکنون در مسابقاتی از جمله 
مسابقات آس��یایی ازبکستان، مسابقات بین المللی 

جام فجر و مسابقات سوریه شرکت کرده  ام.
حیدری با  تاکید بر اینکه ورزش جودو اس��تان 

نیازمند سرمایه گذاری اس��ت، گفت: ما هنوز یک 
مس��ئول جودو بانوان در اس��تان نداریم، بر همین 
اس��اس در بحث حمایت از ورزش��کاران با مشکل 

رو به رو هستیم.
ای��ن بانوی محجبه ورزش��کار ادامه داد: تعداد 
جودوکاران زن استان محدود است، به طوری که به 

کمتر از 10 نفر می رسد.
وی با اش��اره ب��ه اینکه حجاب بای��د یک باور 
درون��ی ش��ود، گفت: ارزش زن ب��ه حفظ حجاب 
اس��ت و حجاب زن را به درجات والای خودسازی 

و کمال می رساند.
حیدری خواستار حمایت مالی مسئولان استان 
شد و گفت: والدین من دیگر قادر به حمایت بیش 
از پیش از من نیس��تند و ادامه حرکت حرفه ای در 
رشته جودو و تمرینات سخت نیاز به پشتیبانی دارد.

وی  ش��رکت در المپیک برزی��ل را هدف آتی 
خود دانست و تصریح کرد: سعی می کنم بار دیگر 
در صحنه المپیک با حفظ پوششم مدال طلا را بر 
گردن بیاویزم و مدال طلایی که درخشش جهانی 

دارد را به مردم کشور هدیه کنم.
به گزارش فارس، از س��میه حیدری ورزشکار 
چهار محال و بختیاری که هنگام دریافت گردن آویز 
نقره خود در وزن 57 کیلوگرم مس��ابقات آسیایی 
داخل سالن کره جنوبی با پوشش چادر در جایگاه 
قرار گرفت، دیروز با حضور اس��تاندار چهار محال 
و بختیاری، معاون سیاس��ی امنیتی استاندار چهار 
محال و بختیاری، مدیر کل دفتر امور زنان و خانواده 
استاندار چهار محال و بختیاری، مدیر کل ورزش و 
جوانان چهار محال و بختیاری و روسای هیئت های 

ورزشی تجلیل و قدردانی شد.

نایب قهرمان جودوی آسیا:

گفتم اگر نگذارید چادر داشته باشم روی سکو نخواهم رفت

ساری-خبرنگار کیهان:
فرمانده ناجا جمهوری اسلامی ایران گفت: نیروی انتظامی  

بازوی توانمند برای همه دولت ها است.
سرتیپ اسماعیل احمدی مقدم در مراسم تودیع و معارفه فرماندهی 
انتظامی مازندران با بیان اینکه افتخار نیروی انتظامی خدمتگزاری به 
مردم اس��ت، گفت: نیروی انتظامی سازمان تعاملی است و توفیق آن 

در تعامل مثبت است.
فرمانده نیروی انتظامی کش��ور افزود: نیروی انتظامی در پذیرش 

مسئولیت ها باید پیشتاز و پیشگام باشد.
وی با بیان اینکه نگاه در دولت گذشته به مسئله امنیت اخلاقی، 
فرهنگی بود، افزود:  نگاه انتظامی به مسئله امنیت اخلاقی در دولت 

گذشته کم رنگ بوده است.
احمدی مقدم ابراز امیدواری کرد:  در دولت جدید وظایفی که برای 
ناجا تعریف و تصویب خواهد شد، روشن، صریح و شفاف است تا دچار 

دوگانگی در تصمیم ها نشویم.
وی با اش��اره به اینکه طرح عفاف و حجاب  باید نوس��ازی ش��ود، 
گفت: نقش ها در این طرح بازبینی ش��ود و انتظار از نیروی انتظامی 

همان وظایفی باشد که در قانون است.
فرمانده انتظامی جمهوری اسلامی ایران اظهار داشت: برخی اعتقاد 
داشتند نقش نیروی انتظامی  در مسائل فرهنگی بسیار کم رنگ است 
در حالی که ما کاری می کنیم که نیاز به برخورد نباش��د و دولت در 

انجام اهداف خود موفق باشد.
سرتیپ احمدی مقدم خاطرنشان کرد: وظایف نیروی انتظامی باید 

شفاف، روشن و در چارچوب قانون باشد.
گفتنی است در پایان این مراسم از زحمات سرتیپ مسکنی تشکر 
و سرتیپ مسعود جعفری نسب به عنوان فرمانده جدید نیروی انتظامی 

در مازندران  معرفی شد.

فرمانده ناجا:
نیروی انتظامی بازوی توانمند 

برای  تمام دولت هاست

پژوهشگاه قرآن و حدیث وابسته به دانشگاه قرآن و حدیث 
با دریافت مجوز از سوی وزارت علوم با داشتن چهار پژوهشکده 

کار خود را در قم آغاز کرد.
به گزارش خبرگزاری فارس از قم، قائم مقام پژوهش��گاه اخلاق و 
روانشناسی پژوهشگاه قرآن و حدیث دوشنبه شب در مراسم افتتاحیه 
پژوهشگاه قرآن و حدیث که در سالن  همایش های موسسه دارالحدیث 
قم برگزار شد، اظهار کرد: در مجموع 50 اثر توسط گروه های سه گانه 

این پژوهشکده تدوین شده و چند کتاب هم در دست تالیف است.
حجت الاسلام محمدتقی سبحانی نیا افزود: تبیین روش مند و علمی 
آموزه های علمی و روانشناسی و پاسخ به سوالات در این زمینه از جمله 

اهداف اصلی پژوهشکده اخلاق و روانشناسی است.

افتتاح پژوهشگاه قرآن و حدیث در قم

وزی�ر پیش�نهادی ورزش و جوان�ان گمانه زنی ها در م�ورد انتخاب 
معاونان، مدیران کل و برخی رؤسای فدراسیون ها را تکذیب کرد.

مس��عود سلطانی فر درباره برخی گمانه زنی ها در خصوص معرفی معاونانش 
در وزارت ورزش و جوانان، گفت: تا این لحظه به هیچ کسی قول سمت و پستی 
در وزارت ورزش نداده ام.پس از کس��ب رأی اعتماد از مجلس ش��ورای اسلامی 
و بررس��ی کارنامه و عملکرد مدیران درباره همکارانم در وزارت ورزش و جوانان 
تصمیم می گیرم. پس از معرفی س��لطانی فر به عنوان وزیر پیش��نهادی ورزش 
و جوان��ان اخباری در برخی رس��انه ها مبنی بر  ق��ول او به برخی افراد در مورد 
پست های وزارت ورزش منتشر شد که او تمام این خبرها را غیر واقعی دانست.

رد گمانه زنی ها در خصوص همکاران وزیرپیشنهادی ورزش


